
 

 

                           

  

Fråga till Tekniska nämndens ordförande Lena Karlsson Engman: 
 

 
I mitten av oktober 2020 drabbades Umeå av häftiga skyfall som resulterade i 
stora översvämningar efter att Tvärån och andra vattendraget blivit bräddfyllda 

och svämmat över. Vattnet steg i sådan omfattning att källare vattenfylldes, 
fiskar simmade på gatorna och flera bostäder förstördes.  

 
Alla som driver på en förtätning av centrumfyrkanten eller de centrala delarna i 

Umeå har med all säkerhet goda ambitioner för en tillväxt genom förtätning 
samtidigt tycks det inte som hänsyn tagits till de problem som uppstår 
exempelvis med att hantera dagvatten i samband med de snabba väderomslag 

som kommer till följd av klimatförändringarna.   
 

Vi vet att katastrofer helt kopplad till klimatet har tredubblats under de senaste 
trettio åren och de senaste dagarna har försäkringsbolagen varit nerringda av 
olyckliga människor som drabbats av den senaste tidens översvämningar i Umeå.  

  
 

Min fråga till Lena Karlsson Engman är därför: 
 

1. Vilken hänsyn till klimatförändringarna tas vid förtätning av staden? 

 
Anna-Karin Sjölander, Centerpartiet 


